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KOMISJA OŚWIATY, KULTURY,      

SPORTU I TURYSTYKI  
RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  

 

 

BRM.0012.2.2024.EZ 

EOD: 6330/2024/W 
 

 

 
Protokół z posiedzenia 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 8 lutego 2024 r. 
w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 

 
(Nagranie – czas trwania nagrania 01 h 54 min 56 sek.) 

 
 

Radni obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 
 
Zaproszeni i przybyli goście obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Sprawozdanie z organizacji wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży. 
3. Informacja o działalności Elbląskiego Centrum Usług Wspólnych. 

4. Podsumowanie działalności Elbląskiej Orkiestry Kameralnej za 2023 rok oraz plany na 2024 rok. 
5. Podsumowanie działalności Galerii EL za 2023 rok oraz plany na 2024 rok. 

6. Podsumowanie działalności Muzeum za 2023 rok oraz plany na 2024 rok. 
7. Podsumowanie działalności Biblioteki Elbląskiej za 2023 rok oraz plany na 2024 rok. 

8. Przedstawienie Kalendarza świąt państwowych, wojskowych, uroczystości patriotyczno-

religijnych, imprez kulturalnych i sportowych na 2024 rok.  
9. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki za rok 2023.  

10. Sprawy bieżące. 

 

 

Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
(czas trwania nagrania od 01 min 10 sek. do 01 min 21 sek.) 
  
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska poinformowała, że uwag do protokołu nie wniesiono. 

 
 

Ad. 2. Sprawozdanie z organizacji wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży. 
(czas trwania nagrania od 01 min 23 sek. do 10 min 35 sek.) 
 

Sprawozdanie z organizacji wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży omówił Dyrektor Departamentu 
Kultury, Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert.   
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 
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• Dyrektor Departamentu Kultury, Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Dyrektor Departamentu Kultury, Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert 

 

 
 

Sprawozdanie z organizacji wypoczynku zimowego dzieci i młodzieży omówiła Dyrektor Departamentu 
Edukacji Małgorzata Sowicka. 

 
 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Dyrektor Departamentu Kultury, Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert 

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Dyrektor Departamentu Kultury, Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert 

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości sprawozdanie z organizacji wypoczynku 

zimowego dzieci i młodzieży. 

Sprawozdania stanowią załączniki do protokołu.  

 
 

 
Ad. 3. Informacja o działalności Elbląskiego Centrum Usług Wspólnych. 

(czas trwania nagrania od 10 min 38 sek.  do 15 min 52 sek.) 
 
Informację o działalności Elbląskiego Centrum Usług Wspólnych przekazała Zastępca Dyrektora ECUW 

Alicja Święcicka.  
 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Zastępca Dyrektora Elbląskiego Centrum Usług Wspólnych Alicja Święcicka 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję 

 
 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację z działalności Elbląskiego 

Centrum Usług Wspólnych 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 

 

Ad. 4. Podsumowanie działalności Elbląskiej Orkiestry Kameralnej za 2023 rok oraz plany 
na 2024 rok. 

(czas trwania nagrania od 15 min 53 sek.  do 27 min 03 sek.) 
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Podsumowanie działalności Elbląskiej Orkiestry Kameralnej za 2023 rok oraz plany na 2024 rok omówiła 

Dyrektor Elbląskiej Orkiestry Kameralnej Karolina Nowotczyńska. 

 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Dyrektor Elbląskiej Orkiestry Kameralnej Karolina Nowotczyńska 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

 

 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości podsumowanie działalności Elbląskiej 
Orkiestry Kameralnej za 2023 rok oraz plany na 2024 rok. 

Informacje stanowią załączniki do protokołu. 
 

 
Ad. 5. Podsumowanie działalności Galerii EL za 2023 rok oraz plany na 2024 rok. 

(czas trwania nagrania od 27 min 05 sek.  do 41 min 50 sek.) 
                 

Podsumowanie działalności Galerii EL za 2023 rok oraz plany na 2024 rok omówiła w zastępstwie 

Dyrektora - Kierownik ds. sprzedaży i promocji Joanna Mierzejewska.  

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrała: 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości podsumowanie działalności Galerii EL za 

2023 rok oraz plany na 2024 rok. 

Informacje stanowią załączniki do protokołu. 
 

 
 

Ad. 6. Podsumowanie działalności Muzeum za 2023 rok oraz plany na 2024 rok. 

(czas trwania nagrania od 41 min 54 sek.  do 01 h 02 min 36 sek.) 
 
 
Podsumowanie działalności Muzeum Archeologiczno- Historycznego w roku 2023 oraz plany na 2024 

rok omówiła w zastępstwie Dyrektora – Kierownik Działu Komunikacji Agnieszka Sławińska.  

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Radna Monika Dwojakowska  

• Kierownik Działu Komunikacji Muzeum Archeologiczno- Historycznego Agnieszka Sławińska  
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• Radna Elżbieta Banasiewicz 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

 

 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości podsumowanie działalności Muzeum za 

2023 rok oraz plany na 2024 rok. 
Informacje stanowią załączniki do protokołu. 
 
                

Ad. 7. Podsumowanie działalności Biblioteki Elbląskiej za 2023 rok oraz plany na 2024 rok. 
(czas trwania nagrania od 01 h 02 min 37 sek. do 01 h 26 min 00 sek.) 
 
 

Podsumowanie działalności Biblioteki Elbląskiej za 2023 rok oraz plany na 2024 rok przedstawił Dyrektor 

Biblioteki Elbląskiej Jacek Nowiński. 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Dyrektor Biblioteki Elbląskiej Jacek Nowiński 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Dyrektor Biblioteki Elbląskiej Jacek Nowiński 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Dyrektor Biblioteki Elbląskiej Jacek Nowiński 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Dyrektor Departamentu Kultury, Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert 

• Dyrektor Biblioteki Elbląskiej Jacek Nowiński 

• Dyrektor Elbląskiej Orkiestry Kameralnej Karolina Nowotczyńska 

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Kierownik Działu Komunikacji Muzeum Archeologiczno- Historycznego Agnieszka Sławińska 

• Dyrektor Elbląskiej Orkiestry Kameralnej Karolina Nowotczyńska 

• Dyrektor Biblioteki Elbląskiej Jacek Nowiński 

• Dyrektor Elbląskiej Orkiestry Kameralnej Karolina Nowotczyńska 

• Dyrektor Biblioteki Elbląskiej Jacek Nowiński 

• Dyrektor Elbląskiej Orkiestry Kameralnej Karolina Nowotczyńska 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Radny Adam Matwiejczuk 

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję.  

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości podsumowanie działalności Biblioteki 

Elbląskiej za 2023 rok oraz plany na 2024 rok. 
Informacje stanowią załączniki do protokołu. 
 

Ad. 8. Przedstawienie Kalendarza świąt państwowych, wojskowych, uroczystości 

patriotyczno-religijnych, imprez kulturalnych i sportowych na 2024 rok.  

(czas trwania nagrania od 01 h 26 min 02 sek. do 01 h 26 min 34 sek.) 
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Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknęła dyskusję.  

 
 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat kalendarza świąt 

państwowych, wojskowych, uroczystości patriotyczno- religijnych, imprez miejskich na 
2024 rok.  

Kalendarz świąt na 2024 rok stanowi załącznik do protokołu. 
 

 

Ad. 9. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki za 

rok 2023.  
(czas trwania nagrania od 01 h 26 min 43 sek. do 01 h 27 min 35 sek.) 
 

 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska poddała pod głosowanie przyjęcie sprawozdania  

z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki za rok 2023 oraz przekazanie sprawozdania 
do Przewodniczącego Rady Miejskiej celem włączenia pod obrady najbliższej sesji.   

 

Wyniki głosowania: 

Za - 9 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 
Komisja przyjęła powyższe.  

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki za rok 2023 stanowi załącznik 
do protokołu.   

 

 

Ad. 10. Sprawy bieżące. 

(czas trwania nagrania od 01 h 27 min 41 sek.  do 01 h 53 min 06 sek.) 
 

1) Radny Adam Matwiejczuk podniósł temat dofinansowania klubów sportowych.  
 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Dyrektor Departamentu Kultury, Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert 

• Radny Adam Matwiejczuk 

• Dyrektor Departamentu Kultury, Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Dyrektor Departamentu Kultury, Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert 

• Radny Adam Matwiejczuk 

 
 

2) Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zapytała o kadrę pedagogiczną w kontekście 

zmniejszania się ilości dzieci w szkołach.  
 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 
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• Radny Paweł Kowszyński 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Paweł Kowszyński 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Radny Paweł Kowszyński 

 

 
3) Radna Elżbieta Banasiewicz zapytała o nabór dzieci do Przedszkola Nr 8 oraz o terminy 

przewidywanych prac remontowych. 
 

 Głos zabrała: 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 
 

4) Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska poinformowała o terminie kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

 

Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zakończyła 
posiedzenie.  

 

 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki stanowi załącznik do 
protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu.  
 

                                        
 

 
 

 Przewodnicząca Komisji 

 
                                                  Irena Sokołowska  
Protokół sporządziła 
 
   Ewa Zielińska 

 

 


